



NOTICE

To: Residents of the Raisin-South Nation Source Protection Region and Agricultural Member Organizations (local Federations of Agriculture, National Farmers Union, Christian Farmers Federation, Union des cultivateurs franco-ontariens)

From: John Mesman, Managing Director, Property, Conservation Lands, and Community Outreach
Lisa Van De Ligt, Project Manager, Drinking Water Source Protection

Date: September 7, 2023

RE: Agricultural Sector Vacancy - Raisin-South Nation Source Protection Committee

A Source Protection Committee was established in accordance with the *Clean Water Act, 2006* and has developed a locally driven, science-based Source Protection Plan that aims to reduce the risk of contamination and overuse of our drinking water sources.

The role of the Committee is to guide the review and updates of the Source Protection Plan using a science-based approach and to ensure that all relevant information is considered. The Source Protection Committee is comprised of 15 members, 4 liaisons, and the Chair.

The Committee reserves 3 seats specifically for the agriculture sector, and due to the unfortunate passing of one of the Committee members earlier this year, there is a vacancy for an agricultural representative to be filled.

At this stage of the recruiting process, the Committee is reaching out to Agricultural Organizations to share this message with their membership and for recommendations of qualified, experienced and interested candidates that live and work in the agriculture community to fill the position.

A job description, eligibility requirements, application forms and other information about the Committee and the Drinking Water Source Protection Program are available at yourdrinkingwater.ca.

Eligible candidates who reside within the Raisin-South Nation Source Protection Region and who are interested in representing the Agricultural Sector, having an extensive agricultural background, knowledge of local jurisdictions and drinking water issues are invited to submit their application by September 29th, 2023 to: ethorne@nation.on.ca.

Sincerely,

Lisa Van De Ligt,
Project Manager

John Mesman,
Managing Director, Property,
Conservation Lands, and Community Outreach



AVIS

Destinataires : Résidents de la région de protection des sources Raisin-Nation Sud et Organisations agricoles membres (Fédérations agricoles locales, Union nationale des cultivateurs, Fédération des cultivateurs chrétiens, Union des cultivateurs franco-ontariens)

De : John Mesman, directeur général, Propriétés, terres protégées et sensibilisation communautaire

Lisa Van De Ligt, gestionnaire de projet, Protection des sources d'eau potable

Date : Le 7 septembre 2023

Objet : **Poste vacant au comité de protection des sources Raisin - Nation Sud**

Un comité responsable de la qualité de l'eau potable a été créé conformément à la *Loi sur l'eau saine de 2006*. Il a élaboré un Plan de protection des sources à l'échelle locale, fondé sur des données scientifiques, qui vise à réduire le risque de contamination et de surutilisation de nos sources d'eau potable.

Le rôle du comité est de guider la révision et les mises à jour du Plan de protection des sources en utilisant une approche scientifique, et de s'assurer que toutes les informations pertinentes sont prises en compte. Le comité de protection des sources est composé de 15 membres, de 4 agents de liaison et du président.

Le comité réserve trois sièges au secteur agricole et, en raison du décès malheureux de l'un des membres du comité au début de l'année, un poste de représentant agricole est à pourvoir.

À ce stade du processus de recrutement, le comité s'adresse aux organisations agricoles pour partager ce message avec leurs membres et pour obtenir des recommandations de personnes qualifiées, expérimentées et intéressées, qui vivent et travaillent dans la communauté agricole, afin de pourvoir le poste.

Une description du poste, les conditions d'éligibilité, les formulaires de candidature et d'autres informations sur le comité et le programme de protection des sources d'eau potable sont disponibles à l'adresse suivante : notreeaupotable.ca.

Candidats admissibles qui résident dans la région de protection des sources Raisin-Nation Sud et qui souhaitant représenter le secteur agricole, ayant une grande expérience de l'agriculture, une connaissance des juridictions locales et des questions relatives à l'eau potable sont invitées à soumettre leur candidature avant le 29 septembre 2023 à l'adresse suivante : ethorne@nation.on.ca.

Sincèrement,

Lisa Van De Ligt,
Gestionnaire de projet

John Mesman
Directeur général, Propriétés, terres protégées et
sensibilisation communautaire